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ACTA 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Casc Antic.  

Data: 18 de gener del 2017 Hora: 19h 
Lloc: Centre Cívic Convent de sant Agustí.  

Participants  

Nom i cognoms Entitat 
 
ALFONS SOLA                                       A.E.SANTA CATERINA 
ALBERT LAZARO                                  VEI 
TERESA BALTA                                     CENTRE SANT PERE APÒSTOL 
ANTONIA SALAZAR                              EICA 
ANNA CAPDEVILA                                 ESQUITX                              
MARC BORRAS                                     CONSELLER ERC 
JULIA BAREA                                         CONSELLERA CIUTADANS 
ELISABETH JIMENEZ                            CONSELLERA PPC 
ANNA LLIURO                                        CONSELLERA CONVERGENCIA 
Maria JOSE ARTEAGA                          CONSELLER PSC                                     
JORDI RABASSA                                   CONSELLER DE GOVERN DTE 
PILAR HERAS                                         TdB Casc Antic 
   

Participants que excusen la seva assistència  

Nom i cognoms Entitat 
 
 

Temes tractats 
 

1.- El Conseller Jordi Rabassa dona per iniciada la Comissió de Seguiment a les 19,1 5h. de la 
tarda . Explica el darrer Consell de barri, on es van recollir les propostes  pel procés participatiu 
dels veïns i les entitats per l´espai de Mestres Casals i Martorell. 

S´informa que un grup de veïns anomenat Col·lectiu intermitent de la Ribera aquest dissabte es 
reuniran al Casal de barri per treballar les opcions que van sortir al CB i que del treball que 
facin es recollirà en el procés participatiu del Consell.  

S´informa que el dia 26/01 a les 16h. tarda hi haurà una reunió sobre la urbanització del 
Passatge Sant benet. Ve l´arquitecte de Nuñez i Navarro a presentar el projecte que ells tenen.  

Amb l´acord que hi va haver amb l´Ajuntament, són ells qui han de presentar el projecte perquè 
va a càrrec d´ells , però si al districte no agrada la proposta es faran els canvis que es 
considerin convenients .  

Un veí pregunta quins són els criteris per fer un procés participatiu o una consulta veïnal? El 
conseller comenta que es un tema discrecional a decisió del Districte, determinat tipus de 
serveis tenen a veure amb Planificació Municipal o amb la garantia de drets humans o accés 
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als serveis públics i per això no es porten a consulta. Com per exemple l´ampliació de serveis 
del CAS. 

Es passa a llegir l´acta del darrer consell de barri  

El Conseller respon vaires demandes que van sortir al darrer consell,  

1- La demanda de WC a Passeig Picasso pels indigents que s´estan allà. Estem estudiant 
el tema amb el Departament corresponent.  

2- Solar del C/.LLàstics s´ha requerit a la propietat per tal que es puji la tanca, i que no si 
pugui saltar. Estem a la espera de resposta.  

3- Sessió informativa amb veïns sobre la Campanya de neteja . Pendent de posar data.  

Els consellers demanen que aquestes sessions no coincideixin amb altres òrgans de 
participació. 

El Conseller informa com està el procés participatiu de terrasses. Les que van a aprovació 
inicial a la Comissió tècnica (Plaça Sant Cugat, Plaça Sant Pere, C/.Sant Pere més baix, Plaça 
de les Olles i C/.Rec) i les que encara estan per tancar que son les que hem fet darrerament.  

El Sr. Sola plateja perquè hi ha tan poca participació a la Comissió de Seguiment. Creu que 
haurien de venir més veïns i entitats per tal de ser més representatius. 

 

 
Acords 

   
1-ORDRE DEL DIA DEL CONSELL DE BARRI 
 
1-Informació sobre el Pla de convivència per tot l´any.  
2-1era sessió del Pla d´usos del Districte. 
3-Torn Obert de paraules 
 
S´informa que tot i que hi ha la moratòria de llicencies des del 15/10, volen començar a treballar 
el tema i per això es convoca la primera sessió de treball del tema. 
 
El Pla d´usos es una eina urbanística que regula els establiments de publica concurrència . 
es considera publica concurrència: botigues de conveniència, discoteques, bars musicals, 
teatres i cinemes, geladeries, casinos, botigues alimentació i es volen afegir botigues de lloguer 
de mobilitat personal, i botigues 24h. i agencies de viatges, entre d’altres. 

 
 
Es clou la Comissió de Seguiment a les 20,30h 
 
 
 
La Tècnica de barri  
 


